
 
 

BRM.0012.9.11.2023 
 

Protokół  Nr  53/2023 

z posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  21 listopada 2023 r. 

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, aleja Ratuszowa 36. 
 

----------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Czas z trwania posiedzenia 10.00 – 10.30.         
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący:   - Waldemar Kwiatkowski, 

członkowie:     - Grzegorz Piński, 

     - Jarosław Kopeć, 

     - Dobromir Szymański. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczył: 

Pan Henryk Procek – Zastępca Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Inowrocławiu. 

 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Pan Waldemar Kwiatkowski – 

Przewodniczący Komisji, który na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 52/2023 z posiedzenia Komisji z 24 października 2023 r. 

4. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2024 r.  

5. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
6. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 52/2023 z posiedzenia Komisji z 24 października 

2023 r. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 52/2023 z posiedzenia Komisji z 24 października  

2023 r.? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2024 r. - stanowi załącznik  

nr 2 do protokołu. 

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Przedstawił propozycje do planu pracy Komisji Sportu i Młodzieży na  

I półrocze 2024 r. 

 

STYCZEŃ 

− Sprawozdanie ze sportu szkolnego za II półrocze 2023 r.  

− Planowane imprezy sportowe w I półroczu 2024 r. 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 

LUTY  

− Sprawozdanie z działalności Komisji za 2023 r. 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 

MARZEC 

− Wizja lokalna w wybranych obiektach sportowych podległych Ośrodkowi 

Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu. Wizyta w Ośrodku Sportu i Rekreacji  

w Inowrocławiu.  

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 

KWIECIEŃ 

− Spotkanie z przedstawicielami klubów i organizacji sportowych działających 

na terenie Miasta Inowrocławia i omówienie problemów sportu  

w Inowrocławiu oraz przedstawienie pomysłów na rozwój sportu w mieście. 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 

MAJ 

− Raport o stanie Miasta Inowrocław za 2023 r. 

− Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2023 r. 

− Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2024 r. 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 
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CZERWIEC 

− Imprezy planowane przez Ośrodek Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu  

w okresie wakacyjnym 2024 r. 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące.        

 

Dyskusji nie było. 

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem planu pracy Komisji Sportu i Młodzieży 

na I półrocze 2024 r.?  
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia  

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Sportu  

i Młodzieży  podjęła uchwałę nr 10/2023 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

Sportu i Młodzieży na I półrocze 2024 r. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Nie było.  

 

Ad 6. Sprawy bieżące.  

 

Henryk Procek – Zastępca Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu: 

W nawiązaniu do tematu poruszonego na poprzednim posiedzeniu Komisji 

dotyczącego wybudowania nowego lodowiska w Inowrocławiu, przedstawił dwa 

wykonania takich lodowisk na wzór gminy Kępno oraz Stargardu Szczecińskiego.  

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Zapytał, czy lodowisko w Stargardzie będzie całosezonowe.  

 

Henryk Procek – Zastępca Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Odpowiedział, że pod koniec marca to lodowisko jest demontowane. 

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Zapytał jaki byłby koszt wybudowania nowego lodowiska w Inowrocławiu.  

 

Henryk Procek – Zastępca Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Odpowiedział, że byłaby to kwota ok. 2,5 mln – 3 mln. 

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Zapytał, czy gdyby powstało takie lodowisko, to czy Miasto Inowrocław byłoby  

w stanie je utrzymać.  
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Henryk Procek – Zastępca Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Odpowiedział, że takie zadaszone lodowisko bardzo przyciągałoby mieszkańców. 

Dodał, że utrzymanie lodowiska uzależnione jest głównie od ceny energii 

elektrycznej i bez dotacji  Miasta by się nie utrzymał.  

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Nadmienił, że mieszkańcy Miasta Inowrocławia takie lodowisko powinni mieć, aby 

z niego korzystać w okresie zimowym.  

Ponadto zapytał, czy w tym roku będzie uruchomione lodowisko, które Miasto 

posiada.  

 

Henryk Procek – Zastępca Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Powiedział, że lodowisko sprawdzane jest pod kątem technicznym i Ośrodek Sportu 

i Rekreacji w Inowrocławiu robi wszystko, aby je uruchomić. Dodał, że najważniejsza 

jest też pogoda, ponieważ lodowisko nie ma zadaszenia, które ochroniłoby go od  

np. deszczu.  

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Powiedział, że udało się załatwić dla Miasta dużą imprezę lekkoatletyczną  

tj. Mistrzostwa Województwa U14 i U16 w lekkiej atletyce, które odbędą się  

14 września 2024 r. Zapytał, czy uda się certyfikacja stadionu do tego momentu. 

Dodał, że certyfikat stadionu jest potrzebny, aby dzieci i młodzież mogły uprawiać 

lekką atletykę.  

 

Henryk Procek – Zastępca Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Odpowiedział, że Ośrodek Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu robi wszystko, aby 

zdobyć certyfikat stadionu, ale wszystko zależy od komisji, która je przydziela.  

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Dodał, że po uzyskaniu certyfikatu dla stadionu chciałby, aby Inowrocław był 

organizatorem jednej z dużych imprez lekkoatletycznych w Polsce.  

 

Jarosław Kopeć – członek Komisji: 

Zapytał, czy inne miasta w Polsce, które posiadają certyfikat i organizują zawody 

lekkoatletyczne są ogólnodostępne dla wszystkich ludzi.  

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Opowiedział, że na przykładzie Torunia, każdy mógł wejść na stadion za drobną 

opłatą. Natomiast na przykładzie Włocławka przydzielone są dla mieszkańców dwa 

zewnętrzne tory, które nie są używane przez zawodników podczas zawodów.  
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji.  

 

 
Przewodniczący 

Komisji Sportu i Młodzieży 

 

/-/ Waldemar Kwiatkowski 

 

Protokółowała 

 

/-/ Monika Kozioł 


